## 厂家直销高品质农业机械S型弹簧 农机配件定制

产品名称	厂家直销高品质农业机械S型弹簧 农机配件定制
公司名称	江苏富捷刀业有限公司
价格	8.00/公斤
规格参数	品牌:建富牌 型号:S型弹簧02 产地:江苏盐城建湖
公司地址	建湖县高作镇西站村一组
联系电话	17802677298

## 产品详情

We are a professional manufacturers of Power tiller blades, Rotary tiller blades, Disc harrow(Disc plough)blades, Pastoral management knives, Broken wood knife, Plow shovel, Plow tip, Grass cutting knife series, Farm machinery accessories (S-type spring handle, Flail mower hammer blades, Suspension parts, Gears, Cultivator accessories, Tractor accessories). We have 16 years of professional manufacturing experience, which makes us to be the largest and the most comprehensive manufacturer of agricultural machinery parts in china. 80% of our products are for export, we have successfully export our products to more than 65 countries so far. If you want to purchase our products, we hope that you can provide detail drawings or samples. Welcome to inquire and discuss cooperation. Best regards.

我们是专业生产动力舵柄、旋转舵叶、盘耙(盘式犁)刀片、牧草管理刀、碎木刀、犁铲、犁尖、草切刀系列、农机配件(s型弹簧手柄、连枷割草机刀片、悬吊件、齿轮、中耕机配件、拖拉机配件)的专业厂家。我们拥有16年的专业制造经验,是中国最大、最全面的农业机械零部件制造商。我们80%的产品是出口的,到目前为止,我们已经成功地将产品出口到65多个国家。如果你想购买我们的产品,我们希望你能提供详细的图纸或样品。欢迎来电咨询、洽谈合作。致以最亲切的问候。

## 主要特点

- 1)优质原料,耐磨性好,强度高,不易弯曲,不易断裂
- 2)使用方便,适应性强,综合力学性能好
- 3)以完整灵活的生产线为基础,能保证产品的性能和质量

- 4)严格热处理淬火和回火工艺,保证产品达到客户的硬度要求
- 5)严格的质量检查管理